
  

  

 
  

  
UGLEGÅRDSSKOLEN  

   

Emne  Skolebestyrelsen  

Mødedato  12. juni 2024  
Tidspunkt  17.30 (mad) 18.00 (møde)   
Mødested  Mødelokalet  
Deltagere  Camilla Skriver, Eva Rosenbæk-Svane, Jacob Juhl Nielsen,  

Line Raae Lund, Mads Grotenberg, Henrik Martin Petersen,  
Susanne Østerskov Harms  
Jonas Rasmussen, Peter Goth,   
Flemming Sørensen, Tanja Sebber Larsen, Jimmy Mortensen  

Fraværende    

Sagsnr.  [Sagsnr.]  
Referent  

DAGSORDEN   

[PGO]  

  
  

Dagsordenpunkter for dagen:  

Eva holdt tale for Jacob 

12062024-01  

Godkendelse af referat og dagsorden  

En rettelse til punkt 152024-04  

Dagsorden godkendt 

 

12062024-02  

Skema, besøg v. Anne-Mette  

Skemaerne blev gennemgået, og SB havde intet at bemærke hertil. 
  

12062024-03  

Elevrådet intet nyt 

  



 

 

12062024-04  

Spørgsmål til referat fra FU  

Link  

Ophør med erhverv, det betyder at Tektanken bortfalder. 

Der er behov for øget bevillinger ift. spc. området er stigende, tvangsfjernelser og o.lign 

  

12062024-05  

Information fra forperson og skoleleder  

Forperson, materiale om mobilfri skole er til sendt, materialet videre bringes til den resterende 

del af SB. 

 

Skoleleder, der er skabt et nyt lederfora ifbm. med den nye centerchef. Mange initiativer på vej 

vedr. den nye børn og ungepolitik 

HA har fået ansat ny skoleleder 

Der arbejdes på en ny tildelingsmodel, der skal skabe ramme for vores økonomi 
   

12062024-06  

Ferieplaner frist 1406  

Godkendt, ingen ændringer 

  

12062024-07  

Status på budget og regnskab  

JR gav en kort gennemgang af skolens økonomi. Vi håber at vi går ud med et nul. Skæringsdato 

5/9 er en joker. Umiddelbart efter d 5/9 får SB en melding. 
  

12062024-07  

Møder næste år, dag og tidspunkt  

SB.møderne vil blive placeret første onsdag i md. og samme tidspunkt og mad som nu. 

Første møde ligger d. 14.08 aug. P mødet skal SB kan konstituere sig.  

Jon´s valgoplæg efterspørges til runddeling. 

  

12062024-08  

Forældremøder 2024/25, talepapir  

Fordelingen af forældremøder tager vi på næste møde. ud over dem vi plejer at prioritere, kunne 

det være en ide at lægge vejen forbi 3 årg. 

De behandlede principper i indeværende år, kunne være noget af det SB. breder ud ved 

besøgende 

Forældremøderne starter i slut aug. 
  

 

https://www.solrod.dk/politik/byraad/dagsordener-og-referater/agenda?committee=827be40e-6b50-48c4-91b8-993d75bc35ee&agenda=d87f0b40-6a51-4f30-bf5b-79bc8e63f4ce
https://www.solrod.dk/politik/byraad/dagsordener-og-referater/agenda?committee=827be40e-6b50-48c4-91b8-993d75bc35ee&agenda=d87f0b40-6a51-4f30-bf5b-79bc8e63f4ce


 

 

12062024-09  

Evaluering af arbejdet i det forgangne år. Indhold og form.  

Ideer om hvordan forældrene inddrages i dialog blev drøftet. 

Vi ønsker et forældre arrangement i foråret. 

 

Skole- og hjem samarbejdsgruppen melder, at dokumentet er delt, må gerne uddeles til alle. 

UG sørger for at det uddeles efter ferien. 

Principper ift. nye klassedannelser. Vi skal ikke spørge børnene til kammerater med svar til fælles 

postkasse. De voksne der kender børnene, skal nok høre deres stemme i hverdagen. 

De nye klasser på 2.årg er startet i dag, det har været en succes. 

På website bedes fjernet privat adresse SB. medlemmer.  Ok med tlf. nr. og email. 
  

12062024-10  

Udvalgene og en status  

Trafikudvalget har været på cykel tur fra Green Hills, og har svaret på den store trafikplan.  der er 

ikke behov for nye tiltag. 

Info ud vedr. besparelse på lejrskoler- informationen skulle være gået ud tidligere. Men 

processen omkring 2 årg. kom i vejen. 
  

12062024-11  

Skoleudviklingssamtale - orientering  

Mødet bar præg af, at vi har fået en ny centerchef på området, UG gjorde en god figur, vi kan 

fremadrettede godt gå efter en dialog vedr. økonomi. Meget blev grebet på mødet, det var 

positivt. 
  

12062024-12  

Evt.  

SB efterspørger hvordan de vil kunne tilegne større forståelse ift. økonomi. 

Fonde er ok til at komme tilføre skb. viden 


